核碱弹波

*** THE TOTAL SCHOOL SC

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA.
Website: www.HCHS.edu.my

笃于文符

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

2021年9月23日

敬致:全体家长及学生

学校停课及高中二 IGCSE 考试事项

您好!由于卫生部安排本校约一半人数的老师于 10 月 1 日(星期五)到疫苗接种中心接种第二剂疫苗,当天学校将停课一天,学生无需上网课。

2. 高中二 IGCSE 考试将从 10 月 1 日(星期五) 开始至 11 月 18 日(星期四),而口试将于 10 月 2 日至 24 日之间的周六和周日举行,高中二 IGCSE 班的考生在 IGCSE 考试期间无需上 网课,考生只需上网课至 9 月 30 日(星期四)。

敬请垂注。谢谢!

KUNG BEE LEE 、江美利 PRINCIPAL HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANC

韩江伊学校长

23 September 2021

Dear Parents and Students,

Notice of Suspension of Classes and Senior Two IGCSE Examination

Please be informed that the Health Department has arranged for around 50% of our teachers to go for their 2nd dose vaccination on 1 October 2021 (Friday). Hence, the school will not conduct online classes on 1 October 2021. As such, there will be no online lessons for all students.

2. The IGCSE examination will be held from 1 October (Friday) until 18 November (Thursday) and the oral test will be arranged on Saturday and Sunday from 2 until 24 October 2021. All Senior Two IGCSE students are not required to attend online classes during this examination period. The final day for online classes will be on 30 September 2021 (Thursday).

Thank you for your attention.

KUNG BEE LEE 江美利
PRINCIPAL
HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG